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Protokół nr 9/25 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu  

w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

 

Posiedzenia odbyło się w Sali Sesyjnej nr 18, Starostwo Powiatowe w Wołowie 

Plac Piastowski 2 w godz. 13.30 – 13.49 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

 

Obecni: 

 

1. Agnieszka Łukaszewska – Przewodnicząca 

2. Rafał Borzyński 

3. Marek Cukrowski 

4. Janusz Dziarski 

5. Paweł Gołąb 

6. Jarosław Iskra 

7. Artur Kulesz 

8. Paweł Pirek 

9. Bohdan Stawiski 

10. Józef Szumilas 

11. Rafał Zając 

 

Nieobecni: 

 

1. Beata Gryga 

2. Jan Janas 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu 

2. Pani Katarzyna Juszczak - Specjalista ds. koordynacji i organizacji szkoleń w Powiatowym 

Centrum Edukacji i Pomocy Psychologiczno- Pedagogicznej w Wołowie 

 

W związku z brakiem sprzętu elektronicznego r. A. Kulesz potwierdził kworum po wywołaniu przez 

Przewodniczącą. 

 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury 

i Sportu. Stwierdziła, iż w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, kworum spełnione. Przedstawiła 

proponowany porządek posiedzenia. 

 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXII/191/2000 

Rady Powiatu w Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia Powiatowego 

Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wołowie. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru przekształcenia 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę siedziby. 

6. Sprawy różne. 



2 
 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem o uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

r. A. Kulesz ze względu na brak sprzętu elektronicznego zagłosował za przyjęciem proponowanego 

porządku posiedzenia po wywołaniu przez Przewodniczącą. 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem o uwagi do protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

r. A. Kulesz ze względu na brak sprzętu elektronicznego zagłosował za przyjęciem protokołu z 

ostatniego posiedzenia po wywołaniu przez Przewodniczącą. 

Komisja 10 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia. 

Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XXII/191/2000 Rady Powiatu w Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wołowie. 

Przewodnicząca poinformowała, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwróciła się do 

radnych o zadawanie pytań. Następnie udzieliła głosu Pani K. Juszczak celem przedstawienia projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Pani K. Juszczak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Nadmieniła, iż w wyniku starań 

PODN w Wołowie o akredytację komisja akredytacyjna zwróciła w roku bieżącym uwagę na fakt, iż 

statut PODN w Wołowie powinien być odrębnie aktualizowany, niezależnie od statutu PCE i PPP w 

Wołowie, gdzie jeden z rozdziałów poświęcony jest ww. ośrodkowi. W związku z powyższym została 

dokonana aktualizacja w wyniku której powstał projekt przedmiotowej uchwały. 

r. J. Dziarski zapytał czy istnieje przepis, z którego wynika konieczność dokonania odrębnej 

aktualizacji statutu PODN w Wołowie. 

Pani K. Juszczak odparła, iż rozporządzenie dot. ośrodków doskonalenia nauczycieli zawiera zapis 

informujący, iż organ prowadzący powołuje i nadaje statut. W powyższym rozporządzeniu nie ma 

informacji o wyraźnym wskazaniu innego organu posiadającego ww. kompetencje.  

r. J. Dziarski odnosząc się do jednostek oświatowych odparł, iż pierwszy statut nadaje organ 

prowadzący natomiast pozostałe zmiany dokonuje dana jednostka.  

Pani K. Juszczak odparła, iż wynika to z tego, że zmiany względem PODN w Wołowie dokonywane 

były przez radę PCE i PPP w Wołowie. Natomiast należało wprowadzić ww. zmiany w odrębnym, 

pierwotnym statucie dot. wyłącznie PODN w Wołowie.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

r. A. Kulesz ze względu na brak sprzętu elektronicznego zagłosował za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXII/191/2000 Rady Powiatu w 

Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia Powiatowego Ośrodka Doskonalenia 

Nauczycieli w Wołowie po wywołaniu przez Przewodniczącą. 
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Komisja 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XXII/191/2000 Rady Powiatu w Wołowie z dnia 19 grudnia 2000 r. w sprawie utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Wołowie. 

Ad 5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru przekształcenia 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę siedziby. 

Przewodnicząca poinformowała, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Następnie zwróciła 

się do radnych o zadawanie pytań.  

r. J. Dziarski zapytał z czego wynika zmiana daty zamiaru przekształcenia powyższego ośrodka. 

Członek Zarządu R. Borzyński odparł, iż wynika to z konieczności poinformowania wszystkich 

podmiotów. Termin w powyższej uchwale jest datą graniczną a skrócenie go może powodować 

konieczność ponownego podjęcia uchwały. W związku z tym termin wyznaczony w przedmiotowym 

projekcie uchwały daje gwarancję powiadomienia wszystkich stron zainteresowanych.  

r. M. Cukrowski zapytał, czy podjęcie niniejszej uchwały wymaga wyrażenia zgody od radnych 

powiatu, gdyż w przeszłości stanowisko Zarządu dot. projektów uchwał w sprawie wyrażania 

jakichkolwiek zamiarów odbywało się bez konsultacji z radnymi.  

Członek Zarządu R. Borzyński odparł, iż jest to kompetencją rady powiatu. 

r. P. Pirek zwrócił uwagę na zapis adresu w przedmiotowym projekcie uchwały w § 1. W związku z 

tym zapytał czy zapis „56-120 Godzięcin” jest poprawny, gdyż w tej miejscowości nie ma poczty. 

Przewodnicząca nadmieniła, iż zgłoszona uwaga zostanie zweryfikowana. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

r. A. Kulesz ze względu na brak sprzętu elektronicznego zagłosował za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru przekształcenia Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę siedziby. 

Komisja 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru 

przekształcenia Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego nr 2 w Godzięcinie poprzez zmianę 

siedziby. 

Ad 6. Sprawy różne. 

Przewodnicząca zwróciła się do Członków Komisji o zabranie głosu w sprawach różnych.  

r. A. Kulesz odniósł się do tematu koronera powiatowego. Nadmienił, iż w pierwszej kolejności 

należałoby posiadać pomysł na skonstruowanie ww. instytucji, aby następnie przedstawić go RIO we 

Wrocławiu celem wydania opinii w sprawie. Nadmienił, iż daje to duże szanse na otrzymanie opinii 

pozytywnej. Opinie RIO na terenie całego kraju są zróżnicowane ze względu na różnorodność 

zadawanych pytań. 

r. J. Dziarski zapytał, czy na terenie województwa dolnośląskiego istnieją skutecznie działające 

instytucje koronera powiatowego. 

r. A. Kulesz odparł, iż nie posiada szczegółowych informacji w tym zakresie. Jednakże istnieją 

powiaty, które posiadają skutecznie działające instytucje koronera powiatowego. Dodał, że akceptacja 
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przez RIO względem funkcjonowania tego typu instytucji zależna jest od stworzonych konstrukcji dot. 

ich utworzenia.  

Członek Zarządu R. Borzyński odparł, iż zgodnie z obietnicą Pana Starosty J. Janasa temat dot. 

utworzenia instytucji koronera powiatowego będzie przedmiotem obrad na najbliższym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu Wołowskiego. Następnie nadmienił, iż należałoby zwrócić się do RIO we 

Wrocławiu z pytaniem która z czterech koncepcji zaproponowanych przez r. A. Kuleszę podczas 

poprzedniego posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu jest 

prawidłowa.  

r. P. Pirek odnosząc się do tematu odparł, iż należałoby zwrócić się z pytaniem w powyższej sprawie 

bezpośrednio do Wojewody Dolnośląskiego, gdyż RIO zajmuje się opiniowaniem uchwał związanych 

wyłącznie z finansami.  

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, 

Edukacji, Kultury i Sportu zamknęła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 

Katarzyna Makarewicz 

……………………….. 

 

 

Przewodnicząca  

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej,  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

Agnieszka Łukaszewska 


